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Použité zkratky: ZML – Zastupitelstvo městyse Lysice 

                           RML – Rada městyse Lysice 

 

 

Zápis z 23. zasedání ZML ověřili pan Olejníček a pan Bc. Šulc a nevznesli připomínky. 

 

 

 

 

 

1. Zahájení: 

 

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Pavel Dvořáček v 17:00 hodin.   

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZML a jednání je tedy 

usnášeníschopné. 

 

 

Doplnění programu:   

 

Doplňuje se: 0 

 

 

Hlasování o programu, zapisovatelce a ověřovatelích zápisu: 11 přítomných pro. 

 

 

 

 

 

 2. Zpráva starosty o činnosti rady a dění v městysi  

 

Diskuze:  

p. Mynář – Chtěl bych se zeptat na poslední bod v zápisu, který se týkal prodeje pozemku, asi 

30 m2, pan Tejkal, kde to je? 

Mgr. Dvořáček – To je na Badalce, bydlí tam Homolkovi, ale dům je pana Tejkala, jde o 

pozemek nad tarasem, kde je umístěna psí bouda, ten kousek pozemku je obecní, ale užívají 

jej Homolkovi, tak aby se to dalo do pořádku.  

 Zápis z jednání ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE LYSICE 
Pořadové číslo ZM Lysice: 24. Datum konání: 27. června 2022     

Zápis provedl(a): Alena Kyrczová Začátek jednání: 17:00 hodin 

Místo konání: zased. místnost ÚM Konec jednání:              18:05 hodin  

Přítomni: Dolníček, Dvořáček, Horňanský, Kratochvil, Mynář, Olejníček, 

Studýnková, Šrámek, Šulc, Tejkalová, Vala, Vaňková 

Omluveni: Koláček, Němec, Tejkal 

Neomluveni:  

Ověřovatelé: Dolníček, Tejkalová 

Zápis vyhotoven dne: 28.06.2022                                    č.j. : 1799/2022/ÚM 
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Usnesení: ZML schvaluje Zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle předloženého 

materiálu.  

 

Hlasování:   Pro…11.…...  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 3/2022 

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2022 dle předloženého materiálu.  

 

Hlasování:   Pro …11.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

4. Schválení závěrečného účtu za rok 2021  

 

Diskuze: 0 

 

 

Usnesení: Projednání závěrečného účtu se uzavírá s vyjádřením podle § 17, odstavce 7 

písmeno a) zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů: 

ZML souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

 

Hlasování:   Pro …11.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

5. Schválení Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření městyse za rok 2021 

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení: ZML schvaluje Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření městyse za rok 2021   

bez výhrad. 

 

Hlasování:   Pro …11.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 
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6. Schválení účetní závěrky městyse za rok 2021 

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení: ZML schvaluje účetní závěrku městyse Lysice za rok 2021. Doporučuje přeúčtovat 

výsledek hospodaření za rok 2021 ve výši -1.671.253,92 Kč z účtu 431 – výsledek 

hospodaření ve schvalovacím řízení, na účet 432 – výsledek hospodaření minulých účetních 

období. 

 

 

Hlasování:   Pro …11.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

7. Zpráva o připravenosti koupaliště na sezonu 2022 

 

Mgr. Dvořáček - Po vypuštění bazénu na Velikonoce hasiči bazén jako vždy umyli, Ing.  

Horňanský s pracovníky městyse bazén dočistili od více držících nečistot a následně byly dno 

bazénu a horní okraje v rámci reklamace znovu natřeny panem Náhlíkem a panem Kubínem. 

Vše se zdá být v pořádku. Do budoucna bude asi nejlepší natírat každý rok bazén jednou 

vrstvou. Provozní na koupališti dělá paní Barbora Nesnídalová. Zatím je s ní spolupráce na 

vynikající úrovni, můžu jen chválit. Smlouvy s plavčíky již byly uzavřeny. Plavčíků je celkem 

12 a budou se střídat, školení plavčíků proběhlo v neděli 19. června přímo v bazénu. Všichni 

obdrželi certifikát o absolvování kurzu vodního záchranářství. Technické zázemí zajistí opět 

pan Mazal s panem Pivoňkou. Ve firmě Bazenservis v Týništi nad Orlicí byl nákladem cca 50 

tisíc opravený bazénový vysavač. Je potřeba opravit jeden motor k čerpadlu, tak jej pan 

Němec vezl minulý týden do Sloupu na opravu. Bazén se začal napouštět 31. května, už 

minulou neděli byl napuštěn a připraven, ale konalo se tam školení plavčíků, což je celodenní 

záležitost. Otevřeno bylo přesně v souladu s plánem v týdnu před poutí, poprvé ve čtvrtek 23. 

6. Smlouva o pronájmu plážového baru je rovněž uzavřena. Provozovatelem je pan Jan 

Smejkal a sjednaný nájem 9.000,- Kč měsíčně. Zatím ze začátku spolupráce trochu 

„zaskřípala“, zábava v pátek byla panem Smejkalem zrušena, prý kvůli počasí. V sobotu pak, 

ač původně uváděl, že rovněž nebude, zábava proběhla, ale s minimální účastí lidí. Technická 

četa zajišťuje sečení trávy v areálu, a odvoz odpadků. Celkově je letos připravenost na sezónu 

výborná. 

 

Diskuze: 

p. Mynář – Bazén je napuštěný jenom z vrtu?  

Mgr. Dvořáček – Ano, jen z vrtu, nebylo proto potřeba ani tolik chemie, nedostaly se tam 

žádné řasy z potoka, voda se stihla hezky prohřát, už teď má 25 stupňů.  

Ing. Vaňková – Že se bude bazén udržovat a natírat každý rok, to si myslím, že je správné, jak 

se nechá něco zanedbat, tak to jsou pak daleko vyšší náklady na opravy.  

Bc. Šulc – A kondiční plavání je?  

Mgr. Dvořáček – Ano, stejně jako vloni v úterý a ve čtvrtek.  
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Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o připravenosti koupaliště na sezónu 2022 dle 

předloženého materiálu.  

 

 

Hlasování:   Pro …11.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

8. Zpráva o připravenosti letního kina na sezonu 2022 

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o připravenosti letního kina na sezónu 2022 dle 

předloženého materiálu.  

 

 

Hlasování:   Pro …11.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

9. Informace o činnosti DSO Svazek obcí vodovod Marek  

 

 

Mgr. Dvořáček - Příprava stavby vodovodu Marek je již ve své závěrečné fázi. Městský úřad 

Boskovice, odbor tvorby a ochrany životního prostředí, vydal dne 17. června 2022 stavební 

povolení pro „VODOVOD MAREK“. Jedná se o jednu z největších staveb v historii nejen 

Lysic, ale i Drnovic a Voděrad, s nimiž společně tvoříme dobrovolný svazek obcí „Svazek 

obcí vodovod Marek“. Vydání povolení předcházelo mnoho jednání s úřady i s jednotlivci, 

aby umožnili na svých pozemcích stavbu vodovodu. S jednotlivci jsem jednal já a paní 

starostka z Drnovic. Podařilo se vyjednat nové místo pro umístění vodojemu na Marku, když 

LČR chtěly kvůli 150 m2 měnit 5 tisíc metrů holiny na Marku za 5 tisíc metrů vzrostlého lesa 

u myslivecké chaty. Účelem stavby je napojení vodovodních sítí zúčastněných obcí na 

skupinový vodovod Blansko (napojení bude zřízeno v Bořitově), vybudování nových 

vodovodních propojení jednotlivých obcí, výstavba nového vodojemu Marek na 

stejnojmenném lysickém kopci společně s rekonstrukcí stávajících vodojemů v Drnovicích a 

Bořitově, a tím zvýšení kapacity zásobování domácností pitnou vodou a zaručení dostatku 

kvalitní vody za všech okolností. Stavba samotná se bude skládat z několika objektů, z nichž 

nejdůležitějšími jsou napojení a rekonstrukce vodojemu v Bořitově, výtlačný vodovodní řad z 

Bořitova do vodojemu Marek, samotný nový vodojem na Marku s akumulací 2 x 150 m3 

vody, nové vodovodní řady k připojení současných vodních zdrojů u hřbitova a na ulici 

Zámecká na nový vodojem, zkapacitnění a rekonstrukce vybraných částí distribuční sítě Lysic 

a Drnovic, propojení stávajícího vodojemu v oboře s vodovodní sítí Drnovic a rekonstrukce 

vodojemu v Drnovicích. Jak je tato stavba důležitá a potřebná se nedávno ukázalo právě v 

Drnovicích, kde byl vlivem sucha přechodně nedostatek pitné vody z vlastních zdrojů obce a 
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Vodárenská akciová společnost musela navážet vodu do vodojemu pomocí cisteren. Tato 

nouzová situace trvala naštěstí pouze krátce, ale i tak ukázala důležitost tohoto projektu. 

Tentokrát došla voda v Drnovicích, ale v budoucnu by k tomu mohlo dojít i u nás, vzpomeňte 

jen na letošní velmi suché jaro. Proto považuji tuto stavbu za vpravdě strategickou. Výběrové 

řízení na zhotovitele této rozsáhlé stavby již proběhlo, přihlásilo se celkem 5 subjektů, 

většinou sdružení firem, neboť pro jedinou firmu jde o příliš velkou akci. Byly to:  

•  „Sdružení VODOVOD Marek 2022“ INSTA CZ s.r.o. a AQUACONSTRUCT s.r.o. se 

sídlem v Olomouci a v Brně; 

•  ARKO TECHNOLOGY, a.s. se sídlem rovněž v Brně; 

•  Společnost Vodovod Marek, IDPS s.r.o., POHL cz, a.s., AQUASYS spol. s r.o. se sídlem v 

Brně, Roztokách a ve Žďáru nad Sázavou. 

•  Sdružení Marek EVT + VHST, EVT Stavby s.r.o. a VHST s. r. o. se sídlem ve Svitavách a 

v Pelhřimově; 

•  REK + Gardenline – vodovod Marek, REKULTIVACE Ústí nad Labem, s.r.o. a Gardenline 

s..r. o. z Ústí nad Labem a z Litoměřic. 

 

Jediným hodnotícím kritériem byla nabídková cena. Nejnižší cenu za zhotovení stavby 

nabídla Společnost Vodovod Marek, IDPS s.r.o., POHL cz, a.s., AQUASYS spol. s r.o., a to 

138.442.914,57 Kč, druhá nabídka v pořadí tuto cenu převyšovala o 1.248.878,- Kč a nejvyšší 

nabídnutá cena pak byla 155.227.000,- Kč od firem z Ústeckého kraje. O výběru vítěze 

veřejné zakázky již bylo rozhodnuto a smlouva o dílo bude se zhotovitelem podepsána do 

konce června s podmínkou realizace stavby pouze při získání dotace. O přiznání dotace bude 

v následujících měsících rozhodovat Státní fond životního prostředí, měla by být ve výši 70 % 

nákladů stavby a naše stoprocentní připravenost stavby (vydané povolení a podepsaná 

smlouva se zhotovitelem) zajistí maximální bodové hodnocení žádosti. Zbývajících 30 % 

nákladů musí uhradit členské obce Svazku obcí vodovod Marek. Tato nemalá částka 

převyšující 41 milionů korun bude spravedlivě rozdělena podle počtu obyvatel mezi 

jednotlivé obce svazku, podíl Lysic bude činit zhruba polovinu této částky, tj. více než 20 

milionů korun. Vzhledem k tomu, že stavba by měla trvat dva roky (zahájena bude nejdříve 

koncem tohoto roku v závislosti na přidělení dotace) a financována bude průběžně, je městys 

Lysice schopen svůj podíl platit průběžně ze svých finančních rezerv bez nutnosti úvěru. Ze 

dvou následujících ročních rozpočtů stavba ukrojí cca po deseti milionech korun. Není to 

málo, ale náš rozpočet to zvládne. 

 

 

Diskuze:  

p. Mynář – Já bych se zeptal, ty rekonstrukce vodojemů budou placeny z těchto peněz? 

Mgr. Dvořáček – Ano, všechno, co jsem četl, bude placené tady z té dotace s 30% účastí 

Lysic, ale protože jsme ve svazku, tak nám na to přispějí i Drnovice a Voděrady.  

p. Mynář – A v Bořitově to je jak? 

Mgr. Dvořáček – V Bořitově se musí zrekonstruovat vodojem a pak se musí provést napojení. 

Napojení bude v místě stávající ČOV, která patří napůl Černé Hoře a Bořitovu, Černá Hora se 

soudí se „Svazkem vodovodů a kanalizací měst a obcí“ o vodohospodářský majetek. S panem 

starostou byla proto trošku složitější domluva, než nám podepsal smlouvu, že se můžeme 

napojit a než nám povolili stavbu. 

 

 

Usnesení: ZML bere na vědomí informace o činnosti DSO Svazek obcí vodovod Marek. 

 

Hlasování:   Pro …..11.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0...  
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10. Závěrečný účet DSO Vodovod Marek za rok 2021 

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení: ZML bere na vědomí Závěrečný účet DSO Svazek obcí Vodovod Marek za rok 

2021 dle předloženého materiálu. 

 

 

Hlasování:   Pro …11.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

11. Závěrečný účet DSO Technické služby Malá Haná za rok 2021 

 

Diskuze:  

p. Mynář – Funguje ta Malá Haná tak, jak ze začátku slibovali? 

Mgr. Dvořáček – Všechno má svoje, ale podle mého názoru je to pokrok. Je to krok k lepšímu 

a musím říct, že až na drobné excesy, kdy někomu nevyvezou popelnici, to funguje poměrně 

dobře.  

Bc. Šulc – Kolik mají těch aut aktuálně? 

Mgr. Dvořáček – Šest, sedm. Postupně techniku dokupují.  

 

 

Usnesení: ZML bere na vědomí Závěrečný účet DSO Svazek obcí Technické služby Malá 

Haná za rok 2021 dle předloženého materiálu. 

 

 

Hlasování:   Pro …11.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

12. Poskytnutí mimořádné odměny starostovi městyse  

 

Diskuze: 

Mgr. Kratochvíl – Tak jak to řešíme každý rok, je to pravidelná záležitost, neříká se mi to 

úplně snadno, přijde mi to, řekl bych, ne pod úroveň, ale ten, kdo se starostou je tady 

v bližším kontaktu, tak ví o té práci, co starosta odvádí. Kdo přijde jen jednou za dva měsíce 

na zastupitelstvo, tak nemusí mít ten přehled takový, takže já aspoň v krátkosti tady pro 

všechny vypíchnu, za co bych chtěl panu starostovi tu odměnu navrhnout. Tak hlavně, co je 

klíčové, tak založení DSO Svazek obcí vodovod Marek, koordinace a absolvování všech 

schůzek, administrace, výběrová řízení a veškerá příprava stavby. Jde o výsledek čtyřleté 

práce, kdy starosta vykonává i funkci statutárního orgánu svazku, která je neplacená. 

Z dalších akcí také úspěšné dokončení výstavby rybníka Badalky spolu se zajištěním dotace 

na tuto akci. Probíhalo spoustu jednání, spousta vyřizování, myslím si, že jeho aktivita, kterou 

za celou tu dobu vyvíjí, další je hřbitovní zeď, ta už je opravena, jestli jste se byli podívat, 
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také tam byly nějaké problémy, tak za tyto aktivity bych mu chtěl navrhnout prémie ve výši 

jedné a půl měsíční odměny. Jak říkám, jeho práci vidíte sami.  

 

Usnesení: ZML schvaluje poskytnutí mimořádné odměny ve výši jedné a půl měsíční 

odměny za výkon funkce starostovi městyse za úspěšné dokončení několikaleté přípravy 

stavby vodovodu Marek a za úspěšné dokončení stavby rybníka Badalky. 

 

  

Hlasování:   Pro …11......  Proti ........0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

 

 

13. Diskuze:  

 

p. Mynář – Chtěl bych se vrátit k rybníku, zdaleka není napuštěný, ale řešil bych to zpevnění 

břehů rybníka, jsou docela strmé a vzhledem k tomu, že jsem se tady s tou problematikou 

setkal, tak se většinou zpětně k tomu vracelo, zpevňovalo se to, protože se to začíná 

vyplavovat, strhávat, aspoň ze strany pod silnicí.  Byla by to škoda, aby se to zničilo. 

Mgr. Dvořáček – Minimálně v tom místě, kde je ten propustek, teče voda při přívalových 

deštích, tam se to vymílá. V té části, pruh alespoň 5 m po celém svahu směrem k silnici. Tam 

to myslíš?  

p. Mynář – Ano, jak je opevněná hráz, tak navázat na to, pod silnicí, tam, kde bude hladina, 

asi 2 m, udělat pás, dělá se zářez v té hlíně, vysypávalo se to kamenem, aby se ta hlína 

nevymílala. Ono to proroste. Dokud je tam přístup, ještě to není zarostlé.  

Mgr. Dvořáček – Nechám to nacenit, je otázka, jestli to stihnou ještě letos, v projektu to není, 

ale je rozumné to udělat, zjistím to.  

Bc. Šulc – Já bych na to navázal, my jsme tady řešili možnost nějak to dovybavit v rámci 

relaxační zóny Lysic, a dát tam nějakou tu lavičku?  

Mgr. Dvořáček – Já bych počkal, až rybník nateče, asi příští rok na jaře.  

p. Dolníček – My jsme se bavili o rybářských závodech na rybníku, ale necháme to až na 

příští rok. 

Bc. Šulc – A ten potenciál toho, že to někdy samovolně nateče?  

Mgr. Dvořáček – Vody přibývá, voda tam pořád přitéká. I v tomhle teple hladina neklesá, 

pořád přibývá. Chodím se tam dívat, přitéká pomalu, ale pořád. Zatím se napouští asi dva 

měsíce.  

p. Mynář – Ono se to bude zpomalovat, protože ta plocha se bude zvětšovat. A ten minivor je 

tam za nějakým účelem? 

Mgr. Dvořáček – To tam mají myslivci pro kačeny, aby se mohly ukrýt v bezpečí před 

predátory. 

 

 

Mgr. Dvořáček – Bavili jsme se o pozemcích na Brněnské. Jestli dva rodinné domy nebo čtyři 

řadovky? Měli bychom se rozhodnout. Navrhnul bych usnesení, že zastupitelstvo schvaluje 

rozdělení budoucího stavebního pozemku na ulici Brněnská pro stavbu dvou samostatných 

rodinných domů.  

Mgr. Kratochvil – Já bych do toho vstoupil. Pokud se už navrhuje usnesení, tak to usnesení by 

mělo vycházet primárně z vyššího počtu hlasů, které to dostalo už při tom oslovování.  
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Mgr. Dvořáček – Při oslovování se nevyjádřili všichni. A z těch, kdo se vyjádřil, to bylo o dva 

víc ve prospěch dvou domků.  

 

Usnesení: ZML schvaluje rozdělení budoucího stavebního pozemku na ul. Brněnské 

tvořeného pozemky parc. č. 2814/166, 7432 a částí pozemku parc. č. 2814/164 na dva 

pozemky pro stavbu 2 samostatných RD.   

 

Hlasování:   Pro …7......  Proti ........4.......... Zdrželi se ...0... 

 

Konstatuji, že usnesení nebylo přijato. Navrhuji tedy toto usnesení: 

 

Usnesení: ZML schvaluje rozdělení budoucího stavebního pozemku na ul. Brněnské 

tvořeného pozemky parc. č. 2814/166, 7432 a částí pozemku parc. č. 2814/164 na čtyři 

pozemky pro stavbu 4 řadových RD.   

 

Hlasování:   Pro …4......  Proti ........7.......... Zdrželi se ...0... 

 

Ani toto usnesení nebylo přijato. Musíme tedy věc nechat otevřenou do příště. 

 

Mgr. Kratochvil – Myslím si, že není od věci oslovit nějakou realitku. 

Mgr. Studýnková – Tak tomu jsme se přece chtěli vyhnout.  

Bc. Šulc – Já jsem pro ty čtyři domky vedle sebe, víc lidí, víc peněz pro obec. Já jsem se 

vyjádřil.  

 

Mgr. Dvořáček – Další věc - už je zprojektovaná a na stavební úřad v Boskovicích odevzdaná 

cyklostezka přes ZEAS. Jenom technická záležitost, pan Janík s paní Polickou preferují 

dlažbu, já osobně si myslím, že na cyklostezce by měl být asfalt, tak se vás ptám na váš názor.  

Mgr. Studýnková – Asfalt. 

Bc. Šulc – Já se zeptám, proč chce někdo dlažbu?  

Mgr. Dvořáček – Nevím, třeba v Drnovicích je dlažba, a když se po tom jede na kole, mám 

pocit, že se hýbe. Ale může to být jen subjektivní pocit.  

Mgr. Kratochvil – Já si myslím, že dlažba klouže. Jsem pro asfalt. 

Nemusím ani nechávat hlasovat, vidím, že jednoznačně vyhrál asfalt. Projekt tedy bude 

dokončen s povrchem z asfaltu. 

  

 

Mgr. Dvořáček – A poslední, co jsem chtěl probrat, tak jsou varianty vjezdů a výjezdů na 

budoucí P + R parkoviště za vietnamskou prodejnou. Je tam problém vjet a vyjet. Jsou tři 

možnosti. První, že bychom přemostili potok a udělal se vjezd našikmo na parkoviště. To 

bohužel nelze, protože potok musí mít zachován průtoční profil. Zdi kolem potoka jsou Lesů 

ČR, základy mostu by se musely udělat za tou zdí a výškově se dostaneme na 30–50 cm nad 

asfalt a v ulici Potoky není dostatek místa pro srovnání takto vzniklého výškového rozdílu. 

Takže takto to nejde. Druhá možnost je, že by se zbořila budova prodejny a v jejím místě se 

udělala obousměrná komunikace. Muselo by se ukrojit kousek parku, je to taky krkolomné 

řešení. A třetí možnost je, na které pracuje pan Janík, že se posunou zastávky a bude se kolem 

kadeřnictví pouze vjíždět a přes současnou vietnamskou prodejnu vyjíždět. Ale pokud se 

posunou zastávky, aby autobusy nebránily vjezdu, tak bohužel, výškově to na zastávkách 
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nevychází. Silnice je vysoko a domy nízko. Proto se uprostřed chodníku bude muset udělat 

schodek. Počítá se i se zastřešením zastávky.  

Bc. Šulc – Co se zamýšlí s tím domem prodejny? 

Mgr. Dvořáček – Musí se předělat, tudy by se vyjíždělo, zbyla by tam část prodejny, je 

otázka, jestli by se to nepředělalo na něco jiného, na veřejné záchody, které v Lysicích chybí, 

nebo na něco jiného. U zastávek by se vjíždělo a prodejnou vyjíždělo.  

Mgr. Tejkalová – Kolik by tam bylo parkovacích míst? 

Mgr. Dvořáček – Nepamatuji si to přesně, ale asi třicet. 

 

 

V 17:55 hodin se dostavil p. Olejníček – počet přítomných 12. 

 

p. Dolníček – Chtěl bych upozornit na špatný stav za ulicí V Zahradách mezi zahrádkami, je 

tam ucpaná skruž, je propadená, chodí tam děti, aby se tam někdo nepropadl. 

Ing. Horňanský – Je to u Jaškových louček, já o tom vím, půjdeme se tam podívat, jestli je 

oprava v našich silách.   

 

Mgr. Studýnková – Padlo tady slovo pošta, je tam nějaký vývoj?  

Mgr. Dvořáček – Ne, zatím nic nového.  

 

p. Mynář – Já se chci ještě zeptat, jestli je nutné mít v sobotu před poutí zavřený sběrný dvůr? 

Mgr. Dvořáček – Asi je. Ti chlapi si chtějí taky odpočinout, taky mít pouť, jsou tam každou 

středu, každou sobotu, kdykoliv jindy, kolikrát je zavřeno do roka? Čtyřikrát? Nárok na 

dovolenou má každý.  

p. Mynář – Vždyť se můžou prostřídat, ne? Je jich tam dost.  

Mgr. Dvořáček – Moc jich tam není, je tam pan Fojt, pan Němec, pan Řezník a pan Kučka. 

Když se tam nahrnou lidi, mají hodně práce, nemají nikoho na prostřídání.  

 

 

Ing. Vaňková – Já se zeptám k těm pozemkům, je nutné, aby obec prodávala pozemky?  

Mgr. Dvořáček – Tyhle ty dva stavební si myslím, že ano, jinak obec pozemky neprodává. 

Možná teď, co bude těm Tejkalům ten kousek, ale jinak se nic neprodává. Každá žádost se 

individuálně posuzuje a vyhoví se zřídka.  

Mgr. Kratochvil – Pokud se jedná o pozemek, který už nemáme důvod a možnost nijak 

využít, tak tam to zvažujeme, ale jinak platí pravidlo, že se pozemky neprodávají. 

 

 

 

 

 

 

14. Závěr: 

  

Jednání bylo ukončeno v 18:05 hodin. 
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Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

Starosta:                    .............................................. dne ........................................... 


